
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 14.08.2023 kl. 19:00-22:00 
 

Deltagere: Morten, Dan, Thomas, Hans Erik, Simon, Peter, Lars og Jesper  

Afbud:   

 

Dagsorden Referat 

1) Opdatering vedr. Anders Dreyer (JF) (30 
min) 

• Afgørelse på FCM og Rubin klage 

• Status på Anderlecht penge 

Sagen med FCM og Rubin Kazan er afgjort af FIFA, dog ikke til RBK’s fordel. 
Vi kan på nuværende tidspunkt dog ikke få udleveret yderligere 
informationer. 
FIFA har i denne forbindelse opkrævet sagsomkostninger i denne forbindelse 
på USD 7.000, som vi på intet tidligere tidspunkt er blevet gjort bekendt med. 
Advokaten har foreslået, at vi overfor FIFA modsætter os sagsomkostninger. 
Vi har valgt at følge advokatens anbefaling. 
 
JF arbejder fortsat videre med FIFA ift. solidaritetspenge ifm. handlen på 
Anders Dreyer mellem FCM og Anderlecht. Der er af flere omgange 
fremsendt påkrævede dokumenter til FIFA. 

2) Status sport (MM / TSF) (45 min) 

• Generel opsamling 

• Opsamling Ikast, fremtidig tovholder 

• Opstart af snak om fremtidens 
sportslige indsatsområder i RBK 

Status på træner og holdledere: Der er nu trænere på alle hold. 
 
Der er planlagt pige-raketten i uge 34. 
 
Alle børneafdelinger oplever stor medlemstilslutning og tilslutning fra trænere 
og ledere. 
 
Vi oplever desværre tilbagegang i antal af medlemmer på U15, U17 og U19 
til efterskoler, omegnsklubber osv. 
Der skal i bestyrelsen og sport bruges tid på, hvordan vi kan styrke RBK’s 
tilbud i ungdomsafdelingen på både pige og drengesiden. 
 
Der skal findes en ny repræsentant til Ikast Cup fremover. Susanne 
Nørgaard vil meget gerne hjælpe en ny i gang. 
MM arbejder aktuelt på en potentiel afløser. 

3) Opsamling snak med Henry (JF) (15 min) 

• Status materialer og boldrum 

JF har gennemgået materialer med Henry, herunder stort antal mistede 
bolde. 

4) Økonomi (HE) (30 min) 

• Perioderegnskab 

Gennemgang af perioderegnskab. 
Indtægterne er øget, særligt på kontingent og sponsorer. 
Udgifterne er øget, særligt træner/ledergodtgørelser, tøj og TV-licenser. 
Aktuelt estimeres et mindre underskud for 2023, som er ex potentiel udgift til 
FIFA. 

5) Sponsor/materialer (DR+LP) (15 min) 

• Status 

Ifm. opstart af efterårssæsonen konstateres det, at der mangler spillersæt. 
Der er for flere hold forsvundet adskillige sæt. Der skal findes et fremtidigt 
format herfor. Der prioriteres eksisterende sæt, inden der bestilles yderligere. 

6) Fremtidige datoer (30 min) 

• Arbejdsdag 

• Afslutningsfest (tovholder?) 

• Damejubilæum 

Der skal planlægges arbejdsdag 16.03.2024. 
 
Afslutningsfest: 

• MM bliver torvholder 



 

 

• RBK møderække • JF booker musik 

• TF planlægger RFC + mad 

• Planlagt til 28.10.23 
 
Til efteråret er det 50 år siden, at RBK’s damer blev Danmarksmestre. 
Markering planlægges af JF i forbindelse med en hjemmekamp for Senior 
Kvninder. 
 
Kommende bestyrelsesmøde planlagt til 14.09.23, 11.10.23, 23.11.23, 
10.01.24 og 07.02.24. 
Generalforsamling planlagt til 27.02.2024. 

7) Evt. (herunder) (15 min) 

• Bane 1 

• Vaskerum 
 

Kort status angående bane 1 fra SH og JF. 
Der fås fortsat tilbud på bander. 
 
Kort status på vaskerum, herunder økonomi. RBK’s andel af 
etableringsudgifter udgør ca. 50.000. 
 

 


